

7D6N

NORTHERN SPLENDOR

Tour Code : NZ6N-NS
Daily Departure
May 18 ~ September 18



7天6夜 辉煌北岛

Day 01 ARRIVE AUCKLAND

抵达奥克兰

On arrival, meet up with your local representative, transfer to your hotel for check-in.

抵达新西兰最大的“城市帆船之都”奥克兰，送往酒店。

Hotel : *Auckland City Hotel or similar*

Day 02 AUCKLAND ~ ROTORUA

WAITOMO ~ ROTORUA

奥克兰 ~ 怀托摩 ~ 罗托鲁阿 (B)

After breakfast, travel south to Waitomo for a guided tour of the world famous **Waitomo Glowworm Caves**. Continue to Mamaku Ranges to reach the ‘Thermal City’ of Rotorua.

今早，前往怀托摩，参观世界奇景之萤火虫钟乳石洞，欣赏犹如满天星光闪烁的萤火虫奇景。接着，穿过Mamaku山脉，傍晚抵达毛利之乡、地热之都罗托鲁阿。

Hotel : *Rotorua Sudima Hotel or similar*

Day 03 ROTORUA

罗托鲁阿

(B/D)

Morning, visit **Te Puia Thermal Reserve** to see **boiling mudpools** and roaring **geysers**. Next, visit **Agrodome** for a New Zealand farm show featuring sheep dog demonstrations, cow milking and an introduction to the stars of our sheep industry. See New Zealand’s trout, birds and wildlife at **Rainbow Springs**. This evening, enjoy an **authentic Maori Hangi (feast) and Concert**.

今天，参观富有浓郁地域特色的毛利文化村。探索独特的毛利文化；并欣赏壮观的间歇地热喷泉及温度在100摄氏度以上的泥浆池。进入**彩虹湾野生公园**，观看鸟秀，观赏彩虹鳟鱼，邂逅奇异鸟。稍后前往爱歌顿农庄观看生动有趣的剪羊毛或挤牛奶表演，看活泼聪明的牧羊犬耍帅表演。傍晚，品尝正宗的毛利晚餐及文化晚会。

Hotel : *Rotorua Sudima Hotel or similar*

Day 04 ROTORUA ~

NAPIER

罗托鲁阿 ~ 纳皮尔 (B)

Travel the forested road from Rotorua to Taupo. **Lake Taupo** is a popular holiday spot for New Zealanders. Continue over rugged mountain ranges and well cultivated farmland to arrive on the East Coast and the ‘Art Deco’ city of Napier.

前往达陶波 - 纽西兰第一火山湖，也是当地人及游客的热门度假胜地。穿过崎岖的山脉和良好的农耕地，抵达东海岸俗称“装饰艺术城”的纳皮尔市。

Hotel : *Scenic Hotel Te Pania or similar*

DAY 05 NAPIER

纳皮尔市

(B)

Morning free at leisure to explore Napier. Perhaps consider an optional Art Deco walking tour or enjoy a vintage car sightseeing tour of the city, all at own expenses. Afternoon, enjoy a **wine tour** that includes tastings of three local wineries.

早上自由活动。您可自行徒步浏览纳皮尔市，或是自行参加城市的老式汽车观光旅游（自费）。下午，您可以品尝到三家本地酿酒厂的葡萄酒之旅。

Hotel : *Scenic Hotel Te Pania or similar*

Day 06 NAPIER ~

WELLINGTON

纳皮尔市 ~ 奥克 (B)

Travel through the Manawatu Gorge to Palmerston North, travelling down the Kapiti Coast to arrive in the ‘Capital City’ of Wellington.

今天返回奥克兰。您可自行探索城市。

Hotel : *Park Hotel or similar*



Day 07 AIRPORT TRANSFER

奥克 ~ 送往机场

(B)

After breakfast, free at leisure till transfer to Airport for your departure flight home.

今天送往机场。感谢您与贵宾旅运同游。

PLEASE TAKE NOTE :-

- * Tour will be conducted in English ;
- * Tour is conducted as Self Guided Tour ;
- * Sequence of itineraries are subject to changes (due to flight schedules, land & sea transport, final confirmation from our overseas land operators and other causes of unpredictable nature) ;
- * Please refer to English version if itinerary doesn't match with Chinese version ;
- * Tour fare does not include all possible taxes, VISA application fees, tipping, portage, optional sightseeing, meals, and all expenses of personal nature ;
- * Standard hotel check-in time is at 1600hours. Early check-in is subject to room's availability ;
- * All rooms are based on standard room type ;
- * All bookings are subject to final confirmation. Top up may be required if same room category is not available.

WTstravel

Our Branches

#B1-49 AMK Hub
#01-08 Balestier Plaza
#B1-59 Bukit Timah Plaza
#04-06 Bukit Panjang Plaza

#05-19 Causeway point
#04-04 Compass One
#01-02 Geylang West CC
#03-25D/E Jurong Point

#04-14 Lot One
#B1-38 Our Tampines Hub
#03-10 Sun Plaza
#B2-15 Waterway Point

NATA
NATIONAL ASSOCIATION OF
TRAVEL AGENTS SINGAPORE

SERVICE
CLASS

ENTERPRISE
Celebrating 50th Anniversary Since 2018



www.wtstravel.com.sg



enquiries@wtstravel.com.sg



www.instagram.com/wtstravelsg



www.facebook.com/WTSTravel



WTSTravelSG

Long Haul Hotline: 6494 6888